
Bestyrelsesmøde d. 2025.05.26 
 
Dagsorden 
Tid & sted  

Fysisk i spejderhytten - Mandag d. 26. maj  kl.15.30 – ca. 17.30 

Deltagere  
 
Elisabeth Andersen 
Ulla Christensen 
Rasmus Østergaard 
 

  

Afbud 
 

Flemming ’Fleus’ Berg 
Andreas Stidsholt Bernickel 

 

 
● Pænt goddag  
 
● Valg af referent:  

- Elisabeth 
 

● Orientering og dagsordenspunkter fra formanden, ledere mm.  
- Sommeraviser juni og August er der allerede tilmeldt 7 og 9 familier så vi siger go for denne 

opgave.  
- 24 timer ved havet var igen i år en opgave vi ikke kunne løfte med dækning af forældre. 

Bestyrelsen er enige om at 24 timer ikke bliver en opgave vi påtager os igen.  
- Vi har fået invitation fra kommunen om arrangement for 2. klasse, Carsten og Elisabeth kigger 

på denne og tilmelder os hvis vi kan løfte opgaven.  
- Brugs kortet er i weekenden blevet afvist i Mosbjerg Brugs, Rasmus har tjekket om der er 

kommet nået på det i Eboks eller andet og det kan han ikke finde. Det er aftalt at Elisabeth 
tester om kortet virker i Sæby Brugs og vender tilbage til Rasmus. (Måske kan det kun bruges 
i Sæby frem over) 

- Musikfesten har bestilt os til at dele reklame ud i juni sammen med Sommeravisen - aftalt 
pris på ca. 4.500kr. 

- Jer der blev valgt på Grupperådsmødet skal huske at tilmelde jer til Divisionsrådsmødet d. 
2/6, senest d. 30 maj.  

 
● Nyt fra udvalg 
- Status på cykelsponsorløb 

- Der er tilmeldt 14 forældre til forskellige opgaver, så det er fint dækket ind.  
- Mette S har sørget for vand til cykelløbet.  
- Der skal laves god reklame for det, så del endelig på facebook osv. Og der skal findes gode 

sponsorere.  
-  Fleus oplyser vi har fået tilknyttet nogle ”landsbypedeller” som vil begynde af male spejderhuset, går det 
godt kan det være vi udvider aftalen til også at dække Skovmandshytten.  
- Rock på knivholt mangler lige 1,5 mand for at vagtplanen går op.  

 
● Nyt fra kasserer 

- Rasmus oplyser at han pt er ved at indhente oplyser til at kunne verificere vores andet CVR 
nummer som er koblet op på Skovmandshytten.   

- Købsaftale mellem spar nord og Nykredit er gået igennem og det betyder vi snart får vores 
aktier udbetalt. - Rasmus holder øje med hvornår de kommer.  

- Økonomien ser okay ud pt.  
 

● Næste bestyrelsesmøde?  
- 13/8 kl. 16.15 i spejderhuset 



 
● Evt.  
- Vi havde en snak om, at vi ikke skal sælge vores opgaver for billigt. Og være obs på priser når 

vi fx. sælger snobrød, sodavand osv.  
- Husk gruppetur d. 20-21 september hvor bestyrelsen gerne må hjælpe i køkken osv.   

 

 
Med spejderhilsener 

Bestyrelsen 
Afbud til: Ulla Christensen 
bestyrelsen@dds-saeby.dk 

 
 

mailto:bestyrelsen@dds-saeby.dk

